

Skidfrämjandets SKIDSKOLA

Storlien Jul—15 april
Riksgränsen . 15 mars—15 juni
(Lapplandia)

Skidundervisning i grupper efter skicklighetsgrad (från nybörjare till de mest övade, även tävlingsåkare). Dagligen två lektionspass om 2 timmar vardera. Ingen föregående anmälan. Deltagarkort finnas att köpa i resp. turiststation och betinga följande priser:

Halvdagskort	kr. 2:—
Dagskort	kr. 3:—
Kort för 3 dagar	kr. 8:—
Kort för 6 dagar	kr. 15:—
Kort för 7 dagar i följd	kr. 15:—

Deltagarkorten kunna utnyttjas på valfri tid under säsongen. De äro personliga och få ej överlätas. Ej förbrukade kort återtagas icke. Kortet medföras till lektionen och avlämnas till instruktören på anmodan. Samlingsrid- och plats meddelas på anslagstavlor inom turiststationerna. Sön- och helgdagar ingen undervisning. Privatlektioner meddelas i mån av möjlighet. För större och mindre slutna sällskap undervisning efter särskild överenskommelse. Varje vecka föredrag, skioptikon, film m. m. Tävlingar, uppvisningar, märkesäkning inom alla grupper. Alla upplysningar hos ledaren för Skidfrämjandets skidskola *Ake Ditzinger*.

Undervisningen i skidskolan rekommenderas för den, som ämnar avlägga skidlärare-examen för att bli auktoriserad skidlärare. Även utlänningar kunna avlägga sådan examen.

„Skidfrämjandets” SKI-ING SCHOOL, Sweden.

Leader: ÅKE DITZINGER.

Storlien, Jämtland Christmas—15 April
in the mountains near the Norwegian frontier.

Lapplandia, Lapland 15 March—15 June
120 miles north of the Arctic Circle.

Continuous instruction. Classes according to ability. Complete uniformity in instruction through all classes, in accordance with the principles of the Arlberg-school, Tyrol. Downhill — Slalom — ”Langlauf”. Instructions twice daily — 2 hours at the time. Instruction fees: 1/2 day Kr. 2:—, 1 day Kr. 3:—, 3 days Kr. 8:—, 6 days Kr. 15:—. Instruction tickets may be used any time during season. No money refunded if tickets not used. Sundays no instruction. Weekly lectures, film etc. Ski-ing competitions for beginners and more advanced. Special terms are obtainable for parties of five or more. *English spoken.* The instruction in the Ski-ing School is to be recommended to everyone who intends to pass the examination as teacher of ski-ing with a view to be an authorized teacher of modern ski-ing. For further information apply to SKIDFRÄMJANDET, STOCKHOLM 1. Modern comforts in the hotels at very reasonable terms.

„Skidfrämjandets” HOCHSCHULE DES SKILAUFENS, Schweden.

Leiter: ÅKE DITZINGER.

Storlien, Jämtland Weihnachten—15. April
in den Gebirgen an der Norwegischen Grenze.

Lapplandia, Lapland 15. März—15. Juni
200 km nördlich vom Polarkreis.

Moderner Skiunterricht nach den Prinzipien der Arlberger-Skischule, Tirol. Fortlaufende Skikurse. Einteilung in die entsprechenden Kursgruppen, je nach Fortschritte der Schüler. Abfahrt-Slalom-Langlauf. Täglich 4 Stunden Unterricht. Kursgebühr: 1/2 Tag Kr. 2:—, 1 Tag Kr. 3:—, 3 Tage Kr. 8:—, 6 Tage Kr. 15:—. Die Kurskarten können an beliebigen Tagen verwendet werden. Eine Rückvergütung unbenützter Karten ist nicht gestattet. An Sonntagen finden keine Kurse statt. Jede Woche Vorträge, Lichtbilder, Film. Rennen und Leistungsprüfungen für alle Teilnehmer der Kurse. Für Gruppen von mindestens fünf Personen hat die Skischule besondere Arrangements eingeführt. *Man spricht deutsch.* Der Unterricht der Hochschule ist dem Skiläufer empfohlen, der eine Skilehrer-Prüfung abzulegen beabsichtigt, um auktorisierter Skilehrer zu werden. Auch Ausländer können diese Prüfung ablegen. Volle Pension zu mässigen Preisen in den modern ausgestatteten Gasthöfen. Nähere Auskünfte durch SKIDFRÄMJANDET, STOCKHOLM 1.



Published by SKIDFRÄMJANDET and the SWEDISH TRAFFIC ASSOCIATION, Stockholm.

Printed in Sweden
Imprimé en Suède



SVERIGE • SWEDEN • SCHWEDEN



Chef
A. Ditzinger

E. L. Almkvist